

分享嘉賓 Guest Speaker:

## 方奕展先生

香港特區政府家庭與學校合作事宜委員會主席及 教育統籌委員會委員

Mr Eugene Fong Yick-jin

Chairman of the Committee on Home-School Co-operation and Member of the Education Commission, HKSAR

增輝集團董事副總經理,主要從事屋宇電機行業。曾任香港電器工程商會副會長多年,現為中華電力之北區客户咨詢委員會副主席及中電教育基金諮詢委員會委員。方氏為澳洲會計師公會會員及澳洲證券學會資深會員。

方氏於2001年加入扶輪,為2013-2014年度國際扶輪3450地區(即香港、澳門、蒙古國和廣東省)總監,現為TheONE (國際人道服務獎)及地區青年服務主委。方氏於2016年獲國際扶輪授予Service Above Self獎項,並於2016-2019為國際扶輪第10B地帶公共形象協調人,負責大中華區及蒙古國。

方氏現為教育局家庭與學校合作事宜委員會主席、教育統籌委員會委員、家庭議會委員、推廣職業專才教育和資歷架構督導委員會委員、教師及校長專業發展委員會委員、教育人員專業操守議會委員、邊緣青少年服務委員會委員、吸煙與健康委員會-社區聯絡委員會委員、海洋公園-教育與保育委員會委員、香港聯合國教科文組織和平中心理事、和富領袖網絡顧問委員會委員、資優教育基金司庫、兒童發展配對基金董事、青少年發展企業聯盟董事、路德會沙崙學校校董、西貢樂育幼稚園校董等等。

Eugene is the Director and Deputy General Manager of Junefair Group which specializes in provision of buildings' electrical services. He is a former Vice President of the Hong Kong ElectricalContractors Association and now the Vice Chairman of CLP's LCAC (North Region) and a member of CLP Education Fund Advisory Committee. Eugene is a member of CPA Australia and a fellow of the Financial Services Instituteof Australasia.

Eugene joined Rotary in 2001, was the District Governor of Rotary District 3450 (covering Hong Kong, Macau, Mongolia and Guangdong) in 2013-2014, and is currently the District Youth Service Chair and the Co-Chair of TheONE international humanitarian award. He received the Service Above Self award from Rotary International in 2016 and became the Regional Public Image Coordinator of RotaryInternational in 2016-2019 for Greater China and Mongolia.

Eugene currently serves as the Chairman of Committee on Home-School Co-operation; a member of Education Commission, Family Council, Steering Committee on Promotion of VPET and QF, Committee on Professional Development of Teachers and Principals, Council on Professional Conduct in Education, The Committee on Services for Youth at Risk, Community Liaison Committee of Hong Kong Council on Smoking and Health, Ocean Park Education and Conservation Committee, the Management Committee of UNESCO Hong Kong Association Glocal Peace Centre, Advisory Committee of Wofoo Leaders' Network; the treasurer of Gifted Education Fund, a director of Child Development Matching Fund, a director of Child Development Initiative Alliance, a school manager of Lutheran Sharon Primary School, a board member of Sai Kung Lok-Yuk Kindergarten etc.